

YE-908 油压全能压底机 Multi-Purpose Sole Attaching Machine

1. 本机器适于各种男女鞋的大底胶粘合和鞋跟的压合，可根据鞋型、鞋种设定调整压着时间及压着大小，压着均匀效果好，一机两用。
2. 压底部份使用油压系统，压力足、效果好、不脱底。
3. 更改了二次压底之功能，使鞋底在成型压底时，油压缸可配合鞋底高低不平的位置，自动伸展到其百分之百贴合位置，使鞋子的贴底更加紧密，不易产生间隙死角。
4. 压杆自动横移定位设计，使鞋子之取放方便无阻碍，能提高产能，且不使鞋面受损，故除一般鞋类外，无论长统或半长筒鞋，亦能方便的操作，且效果亦能踏实。
5. 作业时宁静无噪音，利于改善工作环境，提高工作效率。

1. This machine is suitable for all kinds of soles attaching, high performance, and easy operation.
2. Bar with hydraulic automatic balance system, no need to adjust the pressure on average, crimping the best.
3. Quiet noise-free operations, which will help improve the working environment, improve work efficiency.
4. The toe lasting grade can be adjusted.
5. Any height any sized of heel is allowed.
6. Blank leather bag with the shape of the last automatic change, both inside and outside the waist pressing evenly.
7. Bar with hydraulic automatic balance system, no need to adjust the pressure on average, crimping the best.

机械尺寸 Dimensions	重量 Weight	电压 Voltage	功率 Power	压力 Pressure	产量 Capacity
800X1160X1920mm	900kg	380V	2HP	30kg/cm ²	2500Pairs/8H



远益®
UANYI

YUANYI SHOE MAKING MACHINE

远益鞋机



YE-908 油压全能压底机
YE-908 Multi-Purpose Sole Attaching Machine

since
96
专心 专业 创新
www.cneaga.com